
Zápis z porady vedení konané dne 3. 11. 2014 

Přítomni: Kohoutková, Matyska, Šrubařová, Bartošek, Holub, Křenek, Regner, Račanský, 

Ledvinka, Novotná Buršíková, Malinka 

 

 

1. Informace od ředitele 

 Nový kvestor, Ing. Veselý, již nastoupil do funkce. Za ÚVT byl členem rady pro 

výstavbu, musíme najít nástupce – návrh vhodné osoby připraví Šrubařová a Křenek. 

Další důležitou pozicí je členství v radě pro transfer technologií, i tam je třeba zajistit 

vhodného zástupce. Neoficiálně navštěvoval i další jednání, to přebereme podle 

potřeby. Zastoupení v radě pro transfer technologií pokryje Dostál, případně navrhne 

vhodného člověka. Obecně v případě členství osoby mimo kolegium je nezbytné 

zajistit i plynulý tok informací.  

 V průběhu tohoto týdne vypíše ředitel výběrové řízení na dva vedoucí divize, 

přihlášky budou přijímány do konce měsíce.  

 Ředitel měl telefonický rozhovor s prof. Kočou (v jeho roli ředitele CEITEC MU) 

o našem člověku na kampusu. Nenarazili na žádný nepřekonatelný problém, musí ale 

proběhnout osobní setkání na úrovni ředitelů obou ústavů a dalších zúčastněných 

osob. Organizací schůzky pověřena Iva Krejčí, za ÚVT se kromě ředitele zúčastní 

Křenek a Malinka. 

 Zpráva ze senátu FI v pátek 31.10.: Děkanem FI byl předložen návrh na úpravu 

postavení CERIT 

 Existence CERITu odlišuje MU od jiných univerzit, dává možnost prezentovat se jako 

univerzita s přístupem k IT na úplně jiné úrovni. Matyska pohovoří s rektorem. Zvážit, 

zda pracovat s pojmem CERIT i dovnitř. Potřeba jasně formulované spolupráce 

s fakultou a dohody o fungování.  

 Vedoucí oddělení informačních a komunikačních technologií z přírodovědecké fakulty 

RNDr. Greger hledá na poloviční úvazek osobu, kterou zaškolí (pro případ jeho 

odchodu). Příležitost doporučit mu někoho z ÚVT, kandidáta zváží Regner, Křenek a 

Malinka.  

 Z výjezdního zasedání kolegia vyplynula potřeba setkávat se s vedoucími oddělení. 

Regner sestavuje strategickou skupinu, jedno setkání s vedoucími chce stihnout do 

konce měsíce. Pošle řediteli návrh termínu společné schůzky kolegia a vedoucích 

oddělení koncem listopadu.  

 

2. Kontrola úkolů z minulých porad  

 Funkční telefonní klapky – byl odeslán aktualizovaný seznam funkčních klapek, 

případné připomínky do úterka, do konce týdne bude finalizováno.  

 Projekty CRP 13+ byly podány. 

 Safe Q – Malinka informoval o současném stavu – zkomplikoval se nákup tiskáren na 

pedagogické (vypsali bez nás). Právnická má v plánu nákup tiskáren, podchyceno. 

Tento týden má začít implementace nové verze Safe Q, v únoru implementace na 

SUPO. (další kontrola za 24. 11.).  

 Rezervační systémy: žádný nesplňuje všechny požadavky, zůstaneme proto u několika 

systémů. Na stránkách ÚVT bude rozcestník do jednotlivých rezervačních systémů 

(jednoduchá navigace na správný systém). Současně DUP odpovídá za to, že v případě 



nového zdroje podléhajícího rezervaci pomohou s výběrem začlenění do vhodného 

rezervačního systému.  

 Příprava projektů OP VVV: nejasný stav prezentací dalších projektů (nedostali jsme 

např., pozvánku na projednání projektu o bezpečnosti). Dostál a Křenek kontaktují 

Póče, zjistí jeho záměr a další chystané kroky.  

 Motivační program – diskuse proběhne příští týden, maximálně zjednodušit. 

 Dostál předložil návrh záznamu o projektu při ukončení realizace, požádal 

o připomínky. Je třeba sladit s ISEPem, ať se nevytváří alternativní evidence (Dostál, 

Kohoutková). Diskuse o uložení materiálů od projektů, součinnosti s projektovou 

podporou a povinnostech řešitelů. (kontrola 24. 11., Dostál)  

 

 

3. Ostatní  

 Malinka informoval o schůzce o projektu SSME, vysvětlil pravidla tohoto projektu – 

neplacená leč pro studenta povinná půlroční stáž u nás, možná cesta k získání 

kvalitních pracovníků. Koordinuje Malinka, divizní dodají návrh požadavků na 

uchazeče. Proběhne posezení s partnery, zájemci o stážisty kontaktují Malinku, 

s vedoucími oddělení proberou, jaká místa by potřebovali. První variantu dodají do 

konce listopadu, tento týden pošle Malinka bližší informace. 

 Regner – CESNET připravuje projekt pro hybridní cloud Office 365 (primární zájem 

některých škol: data nejdou mimo republiku). Závěr z krátké diskuse: nevidíme přínos 

pro MU, k projektu se nepřipojíme.  

CESNET rovněž pracuje na prostředí pro poskytování cloudu v širším rozsahu, zde 

máme zájem o spolupráci (zejména ve vztahu k provozu VMWare). 

Vyplnění dotazníku CESNETu připraví Regner a Malinka. 

 Křenek informoval, že koncem listopadu začne M. Ruda vytvářet koncepci 

elektronické pošty na univerzitě. Vznikne pracovní skupina včetně někoho od 

Brandejse. Kontrola vzniku skupiny 1. 12. 

 Křenek informoval, že probíhají diskuse o první úrovni podpory – Křenek ji chce 

homogenizovat, aby tyto osoby měly širší přehled o činnosti ústavu, dokázaly při 

kontaktu s lidmi z univerzity vhodně reagovat. Tým musí sedět pohromadě. Křenek se 

sejde s Kohoutkovou ohledně skupiny podpory INETu.  

 Obdrželi jsme nabídku na kurzy soft skills, Holub bude kontaktovat M. Formana 

z Persona Unica, do 17. 11. podá zprávu.  

 Některým pracovníkům vyprší doba pracovní smlouvy na dobu určitou, nelze 

automaticky převádět na dobu neurčitou (nekontrolovaný nárůst závazků ústavu). 

Divizní nemohou počítat automaticky s růstem, musí mít kontinuálně připravenu 

ústupovou strategii v případě, že by došlo ke krácení finančních prostředků (projekty, 

příspěvek MU, …).  

 Holub – na sále proběhla úprava elektřiny, má k nám být přestěhován hlavní router 

CESNETu (primární místo pro Brno). Rozhodnutí padne do konce týdne, v případě 

nezájmu CESNET zaplatí provedené práce. Systémy po Jurovi Novotném se odstěhují 

na VUT.  

 Holub – vyjádřil uznání Ledvinkovi za výbornou přípravu stěhování CPS. Ledvinka 

pochválil V. Rusňáka za práci při řízení tohoto stěhování.  

 Výměna ID karet: byla krátce diskutováno na poslední komisi prorektora Janyšky, je 

nutné udělat komplexní analýzu (včetně shody s doc. Brandejsem na správném chipu a 

důsledky pro výměny čteček). Kohoutková a Malinka se domluví na vedoucí(m) 

projektu; termín analýzy do začátku ledna 2015. 



 Personalistika – někteří vedoucí divizí/oddělení ještě nedodali popisy práce, dodat co 

nejdříve.  

o Od 1. ledna se zřizují nákladová pracovitě pro všechny projekty.  

o Křenek upřesní požadavky na dvě nová oddělení v rámci DUP. 

 11. 12. 2014 proběhne pravidelné školení BOZP a PO.  

 Ledvinka informoval o připravované výměně bateriových modulů na CPS.  

 

 

 

 

 

 

 

Zapsala:                                         Schválil: 

Martina Novotná Buršíková                            Luděk Matyska 

ředitel ÚVT MU 

 


